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Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

Rady Powiatu Zgierskiego 

w kadencji 2018 – 2023 

 

 

PROTOKÓŁ NR 24/21 

z posiedzenia Komisji odbytego w dniu 24 maja 2021 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

 

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu. 

Listy obecności: członków Komisji i lista gości stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie rocznego sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego Policji 

w Zgierzu i informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego. 

3. Zaopiniowanie informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 

w Zgierzu o stanie bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej oraz zagrożeniach 

pożarowych Powiatu Zgierskiego. 

4. Zaopiniowanie sprawozdania z realizacji uchwały Nr XV/186/19 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia powiatowego programu 

zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli  

i porządku publicznego na lata 2020-2024 pod nazwą "Bezpieczny Powiat Zgierski”. 

5. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na XXXIII sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Arkadiusz Cichecki otworzył 24 posiedzenie Komisji.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 
 

Ad. 2 

Roczne sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Zgierzu 

i informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego (materiał sesyjny). 

 

Komisja przy 4 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

 

Ad. 3 

Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Zgierzu o stanie 

bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej oraz zagrożeniach pożarowych Powiatu 

Zgierskiego (materiał sesyjny). 

 

Komisja przy 3 głosach za i 2 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała informację. 
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Ad. 4 

Sprawozdanie z realizacji uchwały Nr XV/186/19 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia  

30 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia powiatowego programu zapobiegania 

przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego na lata 

2020-2024 pod nazwą "Bezpieczny Powiat Zgierski” (materiał sesyjny). 

 

Kierownik Powiatowego Centrum Zarządzania Kryzysowego Starostwa Powiatowego  

w Zgierzu Wieńczysław Witczak przedstawił sprawozdanie. 

 

Radny Wojciech Budziarski powiedział, że z tych tabel wynika, że pewne działania 

wyglądają inaczej, chociażby wykrywalność sprawców. Porównując rok 2019 do 2020 

okazuje się, że wykrywalność jest na niższym poziomie, ale w sytuacji kiedy dotyczy  

to przestępstw narkotykowych to w roku 2019 w stosunku do roku 2020 było znacznie mniej 

tych przestępstw bo 160, a w 2020 - 200. Jak to się ma do tej sytuacji. 

 

Kierownik PCZK odpowiedział, że było to weryfikowane jednak ten materiał to zbitek 

materiałów wszystkich instytucji. Są to kompetencje Komendanta Powiatowego Policji  

w związku z tym nie chciałby wypowiadać się za niego.  

 

Przewodniczący Komisji oznajmił, że komendant będzie do dyspozycji na sesji. Jego zdaniem 

wskaźniki wykrywalności wyglądają gorzej w stosunku do lat ubiegłych pewnie dlatego,  

że policja była bardziej zaangażowana w pandemię i pilnowanie ludzi na kwarantannie. 

 

Komisja przy 2 głosach za i 3 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

 

Ad. 5 

1. Sprawozdanie z realizacji uchwały nr XXXVIII/408/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października 2017 r. w sprawie przyjęcia wieloletniego 

powiatowego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na lata 2018-2020. 

 

Komisja przy 2 głosach za i 3 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

2. Sprawozdanie z realizacji uchwały Nr XIV/165/19 Rady Powiatu Zgierskiego  

z dnia 29 listopada 2019 r. w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu 

Zgierskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020. 

 

Przewodniczący Komisji pytał, czy w międzyczasie pojawiły się nowe organizacje 

pożytku publicznego  

 

Starszy Inspektor Wydziału Organizacji i Spraw Obywatelskich Starostwa 

Powiatowego w Zgierzu Justyna Galanciak odpowiedziała, że jeżeli chodzi o rok 2020 

to na terenie Powiatu Zgierskiego zarejestrowano 21 nowych organizacji 

pozarządowych. W ewidencji Starosty Zgierskiego zarejestrowały się 3 nowe 

stowarzyszenia zwykłe, 3 stowarzyszenia kultury fizycznej. Jeżeli chodzi o Krajowy 

Rejestr Sądowy to zarejestrowało się  7 nowych fundacji oraz  8 innych stowarzyszeń. 

Podsumowując w latach 2018-2020 zarejestrowało się 65 nowych organizacji 

pozarządowych na naszym terenie.   
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Ad. 6 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 23/21 z posiedzenia Komisji, które odbyło się  

26 kwietnia 2021 r. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Komisji powiedział, że nie pamięta takiej sytuacji, aby w czerwcu nie były 

łatane jeszcze dziury na drogach. Zastanawiał się, ile potrzeba czasu na zorganizowanie 

przetargu i wyłonienie wykonawcy, żeby je w końcu załatać. 

 

Wicestarosta Zgierski Dominik Gabrysiak odpowiedział, że oczywiście zdaje sobie sprawę, 

że szereg dróg jest w stanie złym. Oznajmił, że łatanie dróg trwa widać to na ulicy 

Szczawińskiej i systematycznie będą  łatane następne drogi. Ubolewa, że tak późno było 

ogłoszone zapytanie, ale miało to związek z covidem, bo był taki moment kiedy Wydział 

Drogownictwa Starostwa Powiatowego w Zgierzu prawie nie działał. Drogi wszędzie 

wyglądają źle nawet w gminach. Dodał, że rozmawiał ze starostą, aby przeznaczać większą 

kwotę w budżecie na ten cel, bo inaczej nie będzie można utrzymać ich na przyzwoitym 

poziomie. 

 

Przewodniczący Komisji oświadczył, że teoretycznie na każdej sesji pojawiają się pytania  

w tym zakresie. Jego zdaniem można zasłaniać się covidem, ale napisanie przetargu  

i wyłonienie wykonawcy nie ma z tym nic wspólnego. Dodał, że naprawdę wygląda to źle,  

Drogi na dzień dzisiejszy „wyglądają jak wyglądają, bo powiat potrafił zmobilizować się  

w zimę, żeby zalać te dziury tą masą asfaltową chociaż ja uważam, że to jest bez sensu,  

bo to pieniądze wyrzucone w błoto i to nie ma większego przełożenia na bezpieczeństwo. 

Natomiast teraz jest już ciepło, można to fajnie zrobić i osobiście bardzo bym prosił  

i dopingował zarząd żeby to jednak poszło, ruszyło, bo kiepsko to świadczy”. 

 

Radny Wojciech Budziarski chciał wiedzieć, dlaczego nie działają światła na przejściu dla 

pieszych na ulicy Konstantynowskiej w Zgierzu. 

 

Wicestarosta Zgierski odpowiedział, że dostał informację, iż PGE może te światła podłączyć 

po kilkunastu miesiącach. Interweniował w tej sprawie i ma ustną deklarację, że prąd będzie 

podłączony na końcu czerwca. Taka sama sytuacja jest w Parzęczewie, też trzeba 

interweniować w PGE, aby oni te terminy przyspieszyli ponieważ na warunki  czeka się 

bardzo długo i mimo, że prąd znajduje się w okolicy to czeka się nawet półtora roku. PGE 

tłumaczy to brakiem siły przerobowej.  

 

Radny Wojciech Budziarski oświadczył, że on to rozumie, ale mieszkańcy trochę gorzej. 

 

Wicestarosta Zgierski powiedział, że z takim tematem w samorządzie spotkał się pierwszy 

raz, że mamy światła, ale musimy czekać na ich podłączenie. Dodał, że najpierw PGE 

powinno podłączyć prąd, a dopiero powinniśmy budować światła. Zostało to zrobione  

w momencie kiedy okazało się, że w ramach rządowego programu, nie możemy dostać 

dofinansowania na to przejście bo ono istnieje, a mogliśmy dostać na nowopowstające.  

To przejście zostało wprowadzone do budżetu, wykonawca wybrany i  zrealizowane. 

 

Radny Wojciech Budziarski pytał, w którym miejscu będzie budowane przejście dla pieszych 

na ulicy Parzęczewskiej w Zgierzu. 

 

Wicestarosta Zgierski odpowiedział, że prześle na maila zdjęcie, na którym będzie 

zaznaczona lokalizacja tego przejścia. 

 

Radny Sebastian Dunin oznajmił, że zarząd powinien zwrócić uwagę, aby przy następnych 

inwestycjach dokumenty przyłączeniowe robić zdecydowanie wcześniej. 
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Wicestarosta Zgierski oznajmił, że czasem jest tak, że w różnych instytucjach ogłaszany jest 

nabór na chociażby zrobienie bezpiecznych przejść np. w marcu i my wtedy zgłaszamy się  

i musimy określić termin nie dłuższy niż 12 miesięcy, że je zrealizujemy. Jednocześnie jak 

wystąpimy do PGE oni odpowiadają, że prąd podłączą tam za dwa lata. Są dwa wyjścia albo 

bierzemy te środki i mamy taki kłopot, że tłumaczymy się przed Państwem, albo nie 

budujemy w ogóle. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 24 posiedzenia Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

        Przewodniczący Komisji 

       Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

 

        Arkadiusz Cichecki 

 

 

  

Protokołowała  

Inspektor  

 

Monika Banasiak 


